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PROTOKOI, NR 64106
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z dnia 01 luteso 2006 roku

Komisja Rewizyjna rozpoczqla obrady o god2.13.00 w skladzie wg listy
obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego
porz4dku:

1. Analiza realizacji wniosków pokontrolnych Komisji.
2. Analiza materialów na sesjp.
3. Analiza projektu budZetu Miasta i Gminy Jgdrzejów na rok 2006.

- ciAg dalszy
4. Sprawy róine.
Przewodniczqcy Komisji powital zebranych czlonków komisji

oraz Kierownika Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Malym -
Benedykta Walochg. Komisja Rewizyjna rozpoezEla posiedzenie od analizy
wniosków pokontrolnych komisj i.

Ad.1
Przewodniczqcy Komisji odczytal pismo w sprawie realizacji wniosków

pokontrolnych Komisji Rewizyjnej dotyczqcych Sktadowiska Odpadórv
Komunalnych w Potoku Malym.

Kierownik Skladowiska - B. Walocha nie wniósl zastrzezeri. co do
real izacj i wni osków p okontro lnych po stawi on)'ch przez Komi sj e Rewiz)'j na.

Komisja Rewizyjna po raz kolejny zasygnalizowala problem budowy
sortowni rímieci i postawila w tej sprawie wniosek (wniosek l).

Posiedzenie komisji opuécil Kierownik Skladowiska - B. Walocha.

Przewodniczqcy Komisji odczytal pismo w sprawi e realizacji wniosków
pokontrolnych Komisji Rewizyjnej dotycz4cych Zakladu Remontowo
Budowlanego oraz Targowicy Miejskiej. Poinformowat radnych, iZ czESó
wniosków zosfala zrealizowana, a czEÉó dopiero bEdzie realizowana w sezonie
letnim.

Komisja Rewizyjna po raz kolejny poruszyla sprawE uchwalenia planu
pracy komisji na rok 2006.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. RozmawiaLam z Przewodnicz4cym
Rady Miejskiej w Kielcach, który poinformowal mnie, 2e z uwagi na ci4gtoéó
pracy w samorzqdzie plany praey komisji powinny byó ustalane do koúca roku,
a nie do koúca trwania kadencii.



W celu wyjarínienia w4tpliworíci czlonków komisji na posiedzenie
poproszono Przewodniczqcq Rady Miejskiej - E. Ptasznik oraz Mecenas -
D. Kiwiorsk4.

Glos zabrala Przewodniczqca Rady Miejskiej - E. Ptasznik. Trudno jest
nam przewidzieó, jukE koncepcjg dziahania przyjmie nowa Rada, dlatego plan
pracy jest przyjgty do miesiqca pafudziernika. Rozmawialiémy w tej sprá*ie
z paniqMecenas, która zasugerow ala przyiqcie takieg o rozwiqzánia.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. Przez okres dwOóh kadencji, kiedy
jestem radn4 nowa rada zaczynajqc pracQ ,,zastala" plan pracy do koúca roku
kalendarzowego. Nowe plany pracy tworzylié my z nowym rokiem Nie widzg
podstaw prawnych by ,,ubezwlasnowolniaó,, pru.g samorz4du w miesi4cu
listopadzie i grudniu, gdy przyjd,qradni nowej kaáencji.

Glos zabrala Mecenas D. Kiwiorska. Kadencj a rady trwa cztery lata -
wynika to z ustawy o samorzqdzie gminnym. Komisje sq organami rady
w zwiqzku ztym nie moZe ich kadencja trwaó dluzej. Z áoáwiadcleniawiemy,
2e nowa rada najpierw sig musi ukonstytuowaó, zanim rozpocznie pracE. Nie ma
mozliworíci zrealizowania przewidzianych zadah w miési4cu giudniu. Je1eli
Komisja Rewizyjna chce ustalió plan pracy z uwzglqdnieniem ¿l¿cn ostatnich
mi e s i Ecy, ni e wi dzq 2adny ch pr zeszkó d prawnych.

Po przedyskutowaniu powylszej sprawy Komisja Rewizyjna postawila
wniosek (wniosek 2).

Przewodniczqca Rady Miejskiej poinformowala czlonków komisji
o dwudniowej sesji w miesiqcu lutym. Poruszyla równiezsprawQ organizowanía
Lutowego Swipta Miasta. Na proébq Przewo dniczqcego Komisj i przybli1yla
radnym sprawQ nowego regulaminu Zakladu Wodóci4gów i Kanalizácji
w JEdrzejowie.

sig z pani4 Bilewicz,
przepisów regulamin
formie zalqcznika do

Przewodntcz4ca Komisji E. Ptasznik orazMecenas D. Kiwiorska opu5city
posiedzenie komisji.

Ad.2
Punkt IB

Uchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ícieków
na terenie Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Na posiedzenie komisji przybyl kierownik ZWIK w Jgdrzejowie oraz
pani Bozena Janus - zastppca kierownika.

cry zaklad wodociqgów jest przedsiqbiorstwem? - zapytat
Przewodn iczqcy Komi sj i .

Po otrzymaniu nowego regulaminu skontaktowaram
któ rapo in fo rmowa lamn ie ,2ewed lugna jnowszych
powinien byó wpisany w uchwalg, a nie przeástawiony w
uchwaty - p owi ed ziala Przewodn iczqca Rady Mi ej skiej .
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W rozumieniu ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodg zaklad
wodoci4gowy j e st przedsi gbi orstwem - odpowi edziaL ki erownik Z. Lato .

ZWiK nie posiada osobowoéci prawnej, nie mohe byó nazywany
przedsiqbi orstwem - p owi ed zial P r zewodni cz4cy Komi sj i.

W myél tej ustawy, wszystkie podmioty prowadz4ce dzialalnoéó
w zakresie zaopatrzenia w wodp, nie zalehnie od formy s4 przedsigbiorstwami.
Ustawa definiuje pojgcie przedsigbiorstwa - powiedziala pani B. Janus.

Do tej ustawy nale|y dostosowaó regulamin dostarczania wody
i odprowadzania Écieków - dodala radna E. Wiéniewska.

Glos zabral Kierownik zWiK z. Lato. otrzymaliÉmy równie?
najéwieZsze informacje w sprawie regulaminu. W zwiqzku z tym musimy
jeszcze wprowadzió autopoprawki. Po wprowadzeniu zmian przeÉlemy
gotowy regulamin wszystkim radnym.

Czy zasadne jest w rozdziale 6 punkcie 3 pisaó o planach, skoro czqsto
ulegajqzmianom? - Zapytala radna E. Wiéniewska.

Istniej4 takie plany i dostgp uslug jest sporzqdzany z takimi planami.
Kolejny artykul wyjaénia, 2e jezeli w wieloletnich planach nie wynika
planowana budowa urzqdzen, a osoba ubiegaj4ca siE wyra2a wolg budowy,
to Gmina moíe zawrzeó tak4umowQ - odpowiedzialapani B. Janus.

Komisja Rewizyjna poruszyla równie2 sprawg poboru wody przez Stra2
P olamqna cele przeciwpoZarowe.

Posiedzenie komisji opuécil kierownik ZWLK oraz zastqpca kierownika.

Punkt 6
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Na posiedzenie komisji przybyl Burmistrz M. Wolski.
Proszq wyjainié, z jakich ulic wywozony jest ínieg i gdzie skladowanyT -
Zapytala radna E. Wiéniewska.

Wszystkie uliczki od rynku glównego zosfaly odénie2one. Ponadto ulice
tj. Pihczowska - czEéciowo, Kopernika, Zeromskiego, Konopnickiej. Wynikalo
to z koniecznoéci duzego ruchu pojazdów na Targowicg Miejsk4 - powiedzial
Burmistrz M. Wolski.

Jak wyglqda odínieianie pokryó dachowych szkól i hali sportowych? -
Zapytala radna E. Wiéniewska.

Na pocz4tku stycznia wyslalem pisma w sprawie odénieaenia pokryó
dachowych. Wszystkie szkoly zostaly odéniezone. Je2eli chodzi o PlywalniE
Miejsk4 odéniezono tylko fragment dachu. Polecenie nie zostalo wykonane,
dlatego zostaly wyci4gniEte konsekwencje wobec Kierownika Ptywalni
Miejskiej.
Czy osoby pracujqce na dachu przy odiniezaniu sq przeszkolone? - Zapytala
radna E. Wiéniewska.
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Osoby pracuj4ce na dachach s4 przeszkolone w pracy na wysokoéci S4 to
straíacy nale2qcy do Krajowego Sytemu Ratownictwa - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Na czym polegaó bqdzie rozbudowa budynku medyczno - socjalnego
Pogotowia Ratunkowego w Jqdrzejowie? Pytanie doeczy punktu I0
powiedziala radna E. WiÉniewska.

Wszelkich wyjaénieú udzielil Naczelnik Wydziatu Zagospodarowania
Przestrzennego - D. Treliúski.

Czy budujqc rondo na skrzyzowaniu ulic Przypkowskiego, B. Chrobrego
í B. Chlopskich, sklepiki stojqce przy skrzyzowaniu nie bedq kolidowaty z jego
budowq? Pytanie doeczy punktu I I - zapytalaradnaE. wiéniewska.

Wszelkich wyjaÉnieú udzielil Burmistrz M. Wolski.
Dlaczego czynsz za dzierzawQ gruntu zostal ustalony na poziomie I zl.?

Pytanie doQczy punktu 24. ZapytalaradnaB. Wiéniewska.
Osoba dzierZawi4ca ten grunt znalazla siq w trudnej sytuacji materialnej.

Zwrócila siE do nas z proéb4 o obniZenie wysokoÉci czynszu. Jest to czynsz
ustalony na okres trzech miesiqcy - odpowiedzial Burmistrz M. Wolski.

Dlaczego inwentaryzacja zostala przeprowadzona Qlko w kasie, a nie
w calym Urzqdzie? Inwentaryzacja powinna byé przeprowadzana przynajmniej
raz w roku - Zapytat Przewodniczqcy Komisji.
Nalezy pamigtaó równiez o bibliotece - dodataradnaE. wiéniewska.

Trudno jest mi odpowiedzieó, kiedy ostatnio przeprowadzona zostala
inwentaryzacja w calym LJrzEdzie. Przyjmujg powylszquwagQ - odpowi edziaL
Burmistrz M. Wolski.
Czy zostalo zorganizowane spotkanie w sprawie zagospodarowania dzialki; róg
ul. Koicielnej a I I ListopadaT - zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Najprawdopodobniej zostanie zorganizowane w przyszlym tygodniu -
odpowiedzial Burmistrz M. Wolski.

Glos zabrala radna E. [4/iíniewska. Powinniémy zastanowió siQ nad
wybudowaniem kolejnych pawilonów handlovvych w stylu ul. KoÉcielnej. Tego
typu pomieszczen brakuje w naszym mieécie.

Punkt 7
Sprawozdanie z wykonanía uchwal Rady podjQtych na poprzednich sesjach.

Komisja uwag nie wniosla.
Punkt B

Uchwala w sprawie udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowej dla Zaffiadu
(Islug Komunalnych.

Komisja uwag nie wniosla.
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Punkt 9
Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla ZaHadu Uslug
Komunalnych w Jqdrzej owie.
Dlaczego na remont koszy planowana jest kwota a2 64 zl za sztukq (zalqcznik
XIr I do uchwaly)? - Zapytalaradna E. Wiéniewska.
Stawka ta ustalona jest zaremont koszy na émieci (40 sztuk) oraz tawek (39).
Kwota ta zostala wyliczona w oparciu o rok ubiegly - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Z uwagr na brak dokladnych informacji radna E. Wiéniewska zwrócila siq
do Burmistrza o wyjaÉnienie punktu 4 ZalqcznikaNr 1 do pov,ryaszej uchwaly.
Gtos zabrala radna E. Wííniewska. Apeluje równiez do Burmistrza o zakup
bardziej estetycznych koszy. a takZe o w)rmiane zniszczon)rch kosz)r. Zwracam
równieZ uwagQ na oczyszczenie slupów ogloszeniow)'ch z nadmiernei iloSci
ponaklejan)¡ch ogtoszeú.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Proszq wyjaíníó blizej pozycjq B
Zalqcznika IVr I omawianej Uchwaly ,,Oczyszczanie mostów ze ímieci - 108
zl/szt." oraz pozycjq I Zalqcznika Ir{r 2 omawianej uchwaly ,,Pielqgnacja drzew
i krzewów - 9,28 zl/szt. "

Mostów jest siedem. Bardzo czEsto zdarzajq siE sytuacje, Le zatykane s4
przepusty. lJwa2am, 2e na tak4 iloéó mostów 108 zl za sztukE nie jest zbyt
drogo. Pozycja ,,pielggnacja drzew i krzewów" obejmuje podciEcie konarów,
zebranie oraz Wwóz Éciptych fragmentów drzewa - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.
Glos zabrala radna E. Wiiniewska. Musimy nadzorowaó czy faktycznie
wykonywane seprace porzqdkowe tj. zamiatanie alejek parkowych.
Ustalenie stawek jest odrqbnqrzeazqa wyegzekwowanie czy zostaly wykonane
prace porz4dkowe oddzielnq - powiedzial Burmistrz M. Wolski.
Zwracam uwage na nieuporzadkowany teren wokól nowow--¿budowanego bloku.
w szczególnoÉci niepodcinany z)'woplot - powiedziala radna E. Wiéniewska.

W zalqczniku Nr 3 omawianej uchwaly w pozycji 2 ,, (Jstawianie znaków
drogowych, remont, regulacja i drobne naprawy" jest blpdnie podana kwota.
Poprawny zapis to 10 tys. zl. - poinformowal radnych Burmistrz M. Wolski.

Punkt I0
Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozyviqzywania
problemów alkoholowych w roku 2005 uchwalonego uchwalq Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie XXX/278/05 z dnia 24 lutego 2005 roku, zmíenionego uchwalq
XXXWII/336/05 z dnía I I sierpnia 2005 roku i uchwalq nr XLII/364/05 z dnia
29 listopada 2005 roku.

Glos zabrala radna E. Wiiniewskn Chcialabym zwróció uwagg na nie
uregulowanq do dnia dzisiejszego sprawQ funkcjonowania poradni odwykowej.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Wystosowalem w tej sprawie trzy
pisma do Starosty. Uzyskalem odpowiedl,2e poradnia nie jest konieezna, skoro
dzialajq punkty konsultacyjne. Moim zdaniem utworzenie poradni jest bardzo
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walne. Chorzy ludzie ubiegaj4cy siQ o rentE nie otrzymaj4 jej . punktu, tylko
z poradni. Glos zabrala radna E. Wiíniewska. ProszE przyjrzeó siq uchwale,
jak4 podejmowaliémy w ubieglym roku, na mocy, której zlikwidowaliémy t4
poradniq odwykow4.

Zostaly ustalone nowe stawki wynagrodzeít dla Gminnej Komisji
Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych. Z czego to wynika'? Zapytal
Przewodn iczqcy Kom i sj i .

Zaproponowalem takie stawki z uwagi na fakt, i2 komisja bpdzie
zalmowala siQ równie? problemem narkomanii odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Punkt I I
Sprawozdanie ze wspólpracy Gminy Jqdrzejów z organizacjami pozarzqdowymí
za 2005 rok.

Glos zabrala radna E. Wióniewska. Powinniém)' sie przyjrzeó
dzialalnoéci pracv stadionów miejskich oraz wiejskich. 112 tys. zl. to bardzo
duLa kwota przeznaczona dla jednego klubu sporlowego. IJwa2am, 2e powinni
podejmowaó dzialania w kierunku samodzielnego pozyskiwania érodków
finansowych z innych 2ródel. Zasadne jest by klub ten anga2owal mlodzieL
idzieci w zalqcia sportowe, niemniej jednak uwalam,2e kwota 112 tys. zl. jest
zbyt wysoka.

Punkt 12
(lchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Progrctmu Profilaktyki
i Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Iúarkomani.i
na rok 2006.

Czy istnieje na terenie naszego miasta problem narkomanii? - Zapytala
radna E. Wióniewska.

Z informacji szkól problem narkomani istnieje - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Punkt 13
(-lchwala w sprawie zarzqdzenía poboru podatków i oplat w drodze

inkasa, okreilenia inkasentów i wysokoici wynagrodzenia za inkaso.
Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 14
IJchwala w sprawie przyjqcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie na rok 2006.
Komisja omówila powy2sz4 spraw€ na poczatku posiedzenia.

Punkt l5
(Jchwala w sprawie powolania Rady Spolecznej ZaHadu Podstawowej

Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie.
Burmistrz M. Wolski odczytal propozycjE kandydatur do Rady Spolecznej

Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie.
Radna E. WiSniewska zwrócila uwagQ, iz w prop ozycji Burmistrza brak

jest reprezentacji klubu SLD.
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Punkt 16
Uchwala o zamiarze likuidacji Fili¡ Szkoly Podstawowej w Rakowie

z siedzibqw Brusíe.
Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 17
(Jchwala o zamiarze lilouidacji Gimnazjum dla Pracujqcych

w Jqdrzejowie.
Komisja uwag nie wniosla.

Ad.4
Glos zabrala radna E. Wiíniewska. Chcialabym poruszyó sprawQ

ustalenia przebiegu dróg powiatowych na terenie naszego powiatu oraz sprawQ
zamiany nieruchomoéci stanowi4cych wlasnoéó powiatu jEdrzejowskiego
na nieruchomoéci bEd4ce wlasnoici4 gminy. Z podjqtej uchwaly wynika, 2e
Gmina Jqdrzejów ma zaoferowaó w drodze zamiany budynek internatu
specjalnego OSrodka Szkolno - Wychowawczego oraz nieruchomoÉó potozon4
we wsi Wqgleniec. W zamian za to gmina ma przejqó trzy lokale o lqcznej
powierzchni 49 m.kw.

Plus pomieszczenia za bibliotek4 po bytej geodezji - dodal Burmistrz
M. Wolski.

Jaki jest stosunek Pana Burmístrza do podjqQch uchwal Rady Powiatu
w sprawie ustalenia dróg powiatowych, z których wynika, ze niektóre drogi
powiatowe bqdqprzypisane Gminie orqz w sprawie zamiany níeruchomoíci?

Jak wyglqdaly rozmowy pana Burmistrza ze Starostq w sprawie podjqcia
Qch uchwal?

Cry zostala przeprowadzona wycena nieruchomoíci poto2onej
w Jqdrzejowie (Specjalny Oírodek Szkolno - Wychowawczy) oraz budynku
w Wqgleúcu?

C"y budynki te sq warte tych trzech lokali o lqcznej powierzchni
49.m.hu.? -Zwrócila siE do Burmistrzazpytaniami radna E. WiSniewska.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Rozmawiatem ze Starost4
o przekazaniu budynku, w którym mieéci sig internat oraz budynku w Wggleúcu
pod warunkiem zaniechania przekazania Gminie dróg powiatowych. Okazalo
siQ, 2e na sesji powiatowej, w porz4dku obrad byla uchwala w sprawie
przekazania dróg, pomimo naszych wstEpnych ustaleú. Zwróc|*em sig do pani
Sekretarz radnej powiatowej o zlo2enie interpelacji w tej sprawie.
Jednoczeénie przyszlo do mnie pismo ze Starostwa, 2a w zamian
za pomieszczenia po geodeli i trzy lokale na ul. 11 Listopada chc4 budynek
intematu oraz budynek w WEglericu.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. Zasadne jest przekazanie budynku
w WEgleúcu, poniewa2 go uzytkuj4. lJwalam, iz powinniÉmy wycenió obiekt,
pr zed j e go pr zekazaniem.
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Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Moim zdaniem uchwata w sprawie
przekazania dróg powiatowych powinna byó uchylona przez WojewodE,
poniewaZ nie zawiera opinii Rady Miejskiej. WidzE jedynie takie rozwiqzanie,
aby przekazaó Wggleniec w zamian za pomieszczenia po bytej geodezji +
wjazd, natomiast internat nie.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. lJwa2am, iz powinniémy zastanowió
siq nad zagospodarowaniem tego obiektu na ul. Krzywoustego. Jest to bardzo
atrakcyjne miejsce w centrum miasta. dlatego powinniémy znaó jego wartoéó.

Ad.3

Na posiedzenie komisji przybyla Skarbnik Gminy - B. Ciepluch.
Proszq wyjaénió, co oznacza prowizja targowa w wydatkach budzetowych
w dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona Srodowíska - zwrócila siE radna
E. Wiéniewska.
Glos zabrala Skarbnik Gminy. Oplaty targowe zbierajqinkasenci Gospodarstwa
Pomocniczego. Inkasenci zobowiqzani s4 wptacaó zebranq kwotq w caloéci
do kasy. Na koniec miesi4ca, zgodnie z podjgt4 uchwalqprzez RadE Miejsk4
37oA wplaconej kwoty przekazujemy im.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. Apeluje do Burmistrza. ab)¡ nie robió dróe
asfaltow)'ch do dwóch. trzech zabudowaú.

Wnioski do Proiektu Budietu na rok 2006:

1. Wniosek radnego B. Króla

Z remontów oéwietlenia zdjqó 20 tys. zl na drogg kolo kaplicy

w Prz4slawiu.

Za -  3

Przeciw - 0

Wstrzvmalo sie - I

wiuoUn"ry - 1

2. Wniosek radnego S. Bararlskiego

Z organizowania imprez kulturalnych (Kultura i Ochronu Dziedzictwa

Narodowego) zdj¡ó 15 tys. zl oraz z remontu dróg zdj¡ó 20 tys. zl

i przeznaczyó t4 kwotg na remont drogi w Sudole.
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Z a - 3

Przeciw - 0

Wstrzvmalo sie - l

wi"oUrrry - 1

3. Wnioski radnego T. Seka

w ramach drobnych remontów dróg wprowadzió drogg

LScin - Jakubów. Wprowadzió powy2szy zapis.

Dokoúczyó drogp Brzeúnica (odcinek drogi od mostu do domu pana

Szustaka) w celu zabezpieczenia dowozu dzieci do szkól.

Powyzsze wnioski nie zostaly poddane pod glosowanie.

Przewodniczqcy Komisji ustalil dodatkowy termin posiedzenia Komisji
Rewizyjnej w dniu 8lutego 2006 roku w celu dalszej analizy projektu bud2etu.

l. Komisja Rewizyjna wnosi do Burmistrza o zainteresowanie gmin

powiatu jpdrzejowskiego tematem budowy w potoku Malym jednego

duiego zakladu zagospodarowania i segregacji odpadów jako

wspólnego przedsigwzipcia.

Z a - 5

Przeciw - 0

Wstrzvmalo sie - 0

2. Komisja wnioskuje o dopisanie dwóch ostatnich miesigcy (listopad,

grudzieú) do planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2006.

Z a - 5

Przeciw - 0

LVstrzvmalo sie - 0
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